
W dniu 8 lipca 2020 r. do Rady Miejskiej w Łodzi została złożona petycja  

w sprawie nadmiernego natężenia promieniowania elektromagnetycznego.  

 Petycja została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Łodzi w celu rozpatrzenia oraz przygotowania odpowiedzi w formie projektu uchwały  

i przedłożenia go pod obrady Rady Miejskiej w Łodzi. 


